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NAPIREND ELŐTTI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd) 

"Aktuális ügyekről 

Téma: Fidesz kongresszusa 

Dömötör Csaba MK 
államtitkár 

  

2.    

Schmuck Erzsébet (LMP) 

"Aktuális ügyekről" 

Téma: klímaváltozás 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

  

3.    

Dr. Oláh Lajos (DK) 

"Aktuális ügyek" 

Téma: járványügyi helyzet 

dr. Orbán Balázs 
ME államtitkár 

  

4.    

Dr. Harangozó Tamás (MSZP) 

"A halál vámszedői" 

Téma: járványügyi helyzet 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

  

5.    

Dudás Róbert (Jobbik) 

"Mi a következő lépés, és mikor?" 

Téma: a munkába járás segítése, adócsökkentés 

Tállai András PM 
államtitkár 

  

6.    

Földi László (KDNP) 

"A 13. havi nyugdíj" 

Téma: nyugdíjasokat érintő intézkedések 

Zsigó Róbert ME 
államtitkár 

  



2 

 

7.    

Dr. Zsigmond Barna Pál (Fidesz) 

"Aktuális ügyeink" 

Téma: Városháza eladásának ügye 

dr. Fónagy János 
MKI államtitkár 

  

 

AZONNALI KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) 
VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

A/17484 

JAKAB PÉTER (Jobbik), SZILÁGYI 
GYÖRGY (Jobbik) 

" Mit gondol erről, 
Miniszterelnök úr? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Gulyás Gergely 
MvM miniszter 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/17572 

BALCZÓ ZOLTÁN (Jobbik) 

" Meghallják-e Önök a Magyar 
Orvosi Kamara hangját? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

A/17570 

BANGÓNÉ BORBÉLY ILDIKÓ 
(MSZP) 

" Hány embernek kell még 
meghalnia? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Gulyás Gergely 
MvM miniszter 

Elhangzott 

A/17550 

SZAKÁCS LÁSZLÓ (MSZP), VADAI 
ÁGNES (DK) 

" Milyen személyes felelősségét 
érzi Miniszter Úr a forint 
mélyrepülésében? " címmel  

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András 
PM államtitkár 

Elhangzott 

A/17478 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP), 
UNGÁR PÉTER (LMP) 

" Ki vállalja a felelősséget 
Miniszterelnök úr? " címmel  

a miniszterelnökhöz 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 
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A/17568 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Mit tesz a kormány? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

A/17490 

SZABÓ TIMEA (Párbeszéd), TORDAI 
BENCE (Párbeszéd), BURÁNY 
SÁNDOR (Párbeszéd) 

" Mi folyik itt? " címmel 

a miniszterelnökhöz 

Gulyás Gergely 
MvM miniszter 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/17577 

BURÁNY SÁNDOR (Párbeszéd) 

" Mit kívánnak tenni az infláció 
ellen? " címmel 

a Magyar Nemzeti Bank elnökéhez 

Virág Barnabás a 
Magyar Nemzeti 
Bank alelnöke 

Elhangzott 

A/17575 

VITÁLYOS ESZTER ZSUZSANNA 
(Fidesz) 

" Mit okozna a baloldal 
energiapolitikája 
Magyarországon? " címmel 

az innovációs és technológiai 
miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

A/17569 

HOLLIK ISTVÁN (KDNP) 

" Mikor fizet végre az EU az 
európai határok védelméért? " 
címmel  

a honvédelmi miniszterhez 

Németh Szilárd 
István HM 
államtitkár 

Elhangzott 

A/17573 

Z. KÁRPÁT DÁNIEL (Jobbik) 

" Meddig lesz még "luxus" a 
nagybevásárlás? " címmel 

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András 
PM államtitkár 

Elhangzott 

A/17571 

HARANGOZÓ TAMÁS (MSZP) 

" "A kihízott, részeges 
tisztekről..." " címmel 

a honvédelmi miniszterhez 

Németh Szilárd 
István HM 
államtitkár 

Elhangzott 
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A/17576 

GYŐRFFY BALÁZS (Fidesz) 

" A kartellezésért büntetett 
műtrágyakirály az ellenzéket 
tömi ki a nyereségével? " címmel 

az agrárminiszterhez 

Farkas Sándor 
AM államtitkár 

Elhangzott 

 

KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) 
VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

K/17534 

CSÁNYI TAMÁS (Jobbik) 

" Hogyan és mikor kívánnak 
javítani a martfűi 
mentőállomáson dolgozók 
munkakörülményein? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17543 

SZABÓ SÁNDOR (MSZP) 

" Mikor éri el a szociális 
dolgozók bére az átlagbér 
szintjét? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17538 

VARJU LÁSZLÓ (DK) 

" Minden drágul, miért nem 
csökkentik a temetkezés áfáját? 
" címmel  

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András 
PM államtitkár 

Elhangzott 

K/17516 

HOHN KRISZTINA (LMP) 

" Mindenkinek jut meleg a 
télen? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17546 

TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

" Miért támogatja a Fidesz-
kormány a klímapusztítást? " 
címmel  

az innovációs és technológiai 
miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 
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K/17547 

DUNAI MÓNIKA (Fidesz) 

" Mikorra várható a hatvani 
vasútvonal rákosmenti teljesen 
felújított szakaszainak és az új 
megállóhelynek az átadása? " 
címmel  

az innovációs és technológiai 
miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17535 

FÖLDI LÁSZLÓ (KDNP) 

" Hol tart a magyar 
gyorsforgalmi úthálózat 
fejlesztése? " címmel  

az innovációs és technológiai 
miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17295 

FARKAS GERGELY (független) 

" "Mi lesz vidékünk egyre 
rosszabb állapotú útjaival?" 1. 
rész " címmel  

az innovációs és technológiai 
miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17258 

STEINMETZ ÁDÁM (Jobbik) 

" Miért nem foglalkoznak egyik 
legértékesebb közkincsünkkel, a 
balatonfenyvesi ásványvízzel? " 
címmel  

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/17544 

BANGÓNÉ BORBÉLY ILDIKÓ 
(MSZP) 

" Miért nem tartják fontosnak a 
kérdések megválaszolását 
járványügyben? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17545 

BŐSZ ANETT (DK) 

" Mikor kezdik komolyan venni 
a járványügyi helyzetet és a 
polgárokat? " címmel  

a Miniszterelnökséget vezető 
miniszterhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 
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K/17528 

HOHN KRISZTINA (LMP) 

" Tényleg nem hagynak senkit az 
út szélén? " címmel  

a belügyminiszterhez 

Kontrát Károly 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/17548 

HOPPÁL PÉTER (Fidesz) 

" Folytatódnak-e a Pécset érintő 
kormányzati beruházás 
ösztönző lépések? " címmel  

a külgazdasági és 
külügyminiszterhez 

Magyar Levente 
KKM államtitkár 

Elhangzott 

K/17533 

LUKÁCS LÁSZLÓ GYÖRGY (Jobbik) 

" Mit tesz a Kormány, hogy 
megvédje a Tisza-tó élővilágát a 
rongyrázóktól? " címmel  

az agrárminiszterhez 

Farkas Sándor 
AM államtitkár 

Elhangzott 

K/17539 

VARGA ZOLTÁN (DK) 

" Mikor szándékoznak 
elszámolni a vadászati 
világkiállítás költségeivel? " 
címmel  

nemzetpolitikáért, egyházügyekért és 
nemzetiségekért felelős tárca nélküli 
miniszter 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17512 

KERESZTES LÁSZLÓ LÓRÁNT 
(LMP) 

" Lemondott a kormány a V0 
elnevezésű vasúti vonal 
megépítéséről, amivel a főváros 
lakóterületein belül áthaladó 
vasúti teherforgalom 
csökkentését szerették volna 
elérni? " címmel  

a külgazdasági és 
külügyminiszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17541 

POTOCSKÁNÉ KŐRÖSI ANITA 
(Jobbik) 

" Már megint az 
önkormányzatok húzzák a 
rövidebbet? " címmel  

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András 
PM államtitkár 

Elhangzott 
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K/17540 

SEBIÁN-PETROVSZKI LÁSZLÓ (DK) 

" Miért nem sétál fel Orbán 
Viktorhoz a budai Várba és 
kezdeményezi Demeter Szilárd 
menesztését? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17523 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Felülvizsgálják-e a jövő évre 
tervezett irreálisan alacsony 
nyugdíjemelést? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Zsigó Róbert ME 
államtitkár 

Elhangzott 

K/17542 

STEINMETZ ÁDÁM (Jobbik) 

" Milyen szakértők állapították 
meg, hogy Hajdúnánáson jobb 
helye lesz a MotoGP-pályának, 
mint Sávolyon? " címmel 

az innovációs és technológiai 
miniszterhez 

Schanda Tamás 
János ITM 
államtitkár 

Elhangzott 

 

NAPIREND UTÁNI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Fenyvesi Zoltán (Fidesz) 

"900 éves Lesencetomaj” 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

2.    

Dúró Dóra (független) 

"Ne legyen kötelező a koronavírus elleni oltás" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 
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3.    

Z. Kárpát Dániel (Jobbik) 

"Meddig még?" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

4.    

Bencsik János (független) 

"A polgári Magyarországért" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

5.    

Ovádi Péter (Fidesz) 

"A Magyar Falu Program Veszprém 01-es számú választókerületének 
24 települése tükrében" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

6.    

Dr. Keresztes László Lóránt (LMP) 

”A mi városunk, Pécs 78." 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

7.    

Kálló Gergely (Jobbik) 

"Aktuális ügyeink" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

8.    

Dr. Fazekas Sándor (Fidesz) 

"A négyes számú autóút fejlesztéséről" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

9.    

Dr. Kállai Mária (Fidesz) 

"Szolnok és térségének fejlődése az infrastrukturális fejlesztések 
tükrében" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 
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10.    

Tuzson Bence (Fidesz) 

"Egészségügyi fejlesztések Pest megye 5. számú választókerületében" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

11.    

Hajdu László (DK) 

"Egy valóságos konzultáció, még ha nem is nemzeti" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

12.    

Varga Zoltán (DK) 

"Debrecenről kinek mi jut az eszébe?" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

13.    

Varju László (DK) 

"Mi történik Újpesten?" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

14.    

Dr. Bősz Anett (DK) 

"Önkormányzatok anyagi szorításban" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

15.    

Ander Balázs (Jobbik) 

"Kommunizmusba oltott feudalizmus" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

16.    

Nunkovics Tibor (Jobbik) 

"A Duna-Pilis-Gerecse térség problémáiról" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 
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EGYÉB INFORMÁCIÓK 

 

A Magyar Szórvány Napja -  49/2015. (XI. 6.) OGY határozat. 

 

 


